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Protokół z posiedzenia II sesji Rady Dzielnicy Orunia Górna - Gdańsk 
Południe z 14 listopada 2024, godz. 18:30 

1. Przewodniczący Rady Ryszard Łusiak, o godz. 18:30 otworzył II sesję 
Rady Dzielnicy. Na Sesji, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu, obecnych było 18 radnych, co 
spełniało wymogi prawomocności obrad.  
 

2. Do zaproponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag i został on 
zatwierdzony jednogłośnie. 
 

3. W punkcie 2 porządku obrad Zastępca Przewodniczącego Zarządu 
Dzielnicy Tomasz Krauza przedstawił sprawozdanie z 
dotychczasowych działań Zarządu w okresie między sesjami. 
 

• Spotkanie (dyskusja publiczna nad projektem) w dniu 06.11.2024 r. z 
Biurem Rozwoju Gdańska w zakresie zmian w MPZP Maćkowy w rejonie 
ul. Przemian. 

− W spotkaniu brało udział kilku radnych, Wojciech 
Trzciński oraz Ryszard Łusiak wnieśli istotne uwagi w 
zakresie obecnie proponowanych zapisów w MPZP. 
Omówiono główne założenia planu, które budzą 
wątpliwości. Uwagi te zostaną również wysłane do BRG w 
formie pisma z ramienia Zarządu Dzielnicy. 

• Spotkanie z dnia 06.11.2024 r. Zarządu oraz Prezydium Rady: 
− Omówiono porządek II Sesji Rady Dzielnicy. 
− Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy poprzedniej kadencji 

Rady Dzielnicy przekazała dostępy do skrzynek 
pocztowych Rady oraz portali społecznościowych Rady, 
przeszkoliła Zarząd w zakresie obsługi programu Witkac. 

− Przygotowano siedzibę Rady do przeprowadzenia II Sesji 
Rady Dzielnicy. Zamówiono dodatkowe krzesła, które 
dotarły w dniu 13.11.2024 r., tak by zapewnić miejsca 
siedzące każdemu członkowi Rady. 
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− Omówiono zasady wydawania zaproszeń na Bal Seniora. 
W dniu Sesji wyczerpał się limit dostępnych zaproszeń. 

− Omówiono przeznaczenie budżetu związanego z 
paczkami świątecznymi i wstępne założenia dotyczące 
tego przedsięwzięcia. 

• W dniu 23.11.2024 r. odbędzie się Bal Seniora. Zebrano listę osób 
chętnych do udziału i pomocy przy organizacji Balu spośród Radnych.  

• W dniu 10.12.2024 r. odbędzie się uroczyste zapalenie światełek na 
choince dzielnicowej (teren przy zbiorniku Augustowska). Planowany 
udział przedstawicieli miasta. Zastępca Przewodniczącego Zarządu 
zaapelował o liczne stawienie się Radnych na uroczystości.  

• Wspomniano o planie organizacji przez BRG spotkania w sprawie założeń 
projektowych do MPZP Trzcinowisko II. Termin spotkania nie został 
jeszcze ustalony. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy nawiązał kontakt w 
tej sprawie także z przedstawicielami gmin ościennych. 

• Przewodniczący Zarządu zawnioskował do BRG o wykonanie nowej mapy 
dzielnicy. Obecna mapa w siedzibie Rady jest w dużym stopniu 
nieaktualna z uwagi na silny rozwój urbanistyczny Południa Gdańska. 

• Omówiono wydarzenia i przedsięwzięcia organizowane w ramach 
finansowania z Budżetu Rady na 2024 r.: 

- festyn mikołajkowy w SP19, 
- zakup paczek świątecznych dla potrzebujących. 

 
4. W punkcie 3 porządku obrad, Przewodniczący Rady omówił sprawy 

porządkowe Rady: 
• dostęp do siedziby przy ul. Platynowej – do siedziby klucze 

posiadają Przemysław Haluk i Andrzej Orzechowski. Ostatni 
komplet kluczy otrzyma od poprzedniej Przewodniczącej 
Zarządu Przewodniczący Rady Ryszard Łusiak. Siedziba rady 
może być wykorzystana jedynie do realizacji statutowych i 
regulaminowych działań Rady Dzielnicy, tj. Sesja Rady, 
spotkanie Komisji, dyżury. Siedziba rady nie będzie 
udostępniania osobom trzecim.  
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• Przewodniczący Rady zebrał od Radnych informacje w formie 
wniosków o kontakt za pomocą poczty elektronicznej wraz z 
podaniem adresów mailowych oraz oświadczenia o posiadaniu 
przez Radnych dostępu do środków komunikacji elektronicznej, 
którą będzie można wykorzystać w ramach pracy Rady, tj. 
zwoływanie sesji czy posiedzeń komisji, zgodnie ze Statutem i 
Regulaminem Rady Dzielnicy. 

• Zastępca Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy wskazał, że 
uzyskał w Urzędzie Miasta informację o tym, że obecny lokal 
będący siedzibą Rady na chwilę obecną nie ulega zmianie. Jeżeli 
Rada potrzebuje większego lokalu do spotkań, ma możliwość 
wynajęcia Sali w szkole leżącej na terenie dzielnicy. Radny 
Andrzej Orzechowski wskazał, że Zarząd Dzielnicy może 
wystosować pismo do obecnego właściciela lokalu (SM 
Orunia), wskazujące na chęć wynajmu większego lokalu, jeśli 
jakiś na terenie Spółdzielni będzie dostępny. 

 
5. W punkcie 4 porządku obrad omówiono założenia nowego 

Regulaminu Rady Dzielnicy. Wskazano najważniejsze zmiany 
wynikające z nowego Statutu Rady Dzielnicy Orunia Górna – Gdańsk 
Południe.  
Poddano pod głosowanie uchwałę ws. przyjęcia nowego Regulaminu 
oraz uchylenia poprzednio obowiązującego. Uchwałę II/6/2024 
podjęto jednogłośnie. 
 

6. W punkcie 5 porządku obrad omówiono uchwałę ws. powołania 
Komisji Rewizyjnej. 
Spośród Radnych zgłosiły się do Komisji następujące osoby: 
- Andrzej Orzechowski, 
- Beata Lewandowska, 
- Mieczysława Celińska – Świgoń, 
- Grzegorz Żłobiński, 
- Agata Chrul. 
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Poddano pod głosowanie Uchwałę ws. Powołania Komisji Rewizyjnej 
II/7/2024 i podjęto ją jednogłośnie.  
 

7. W punkcie 6 porządku obrad omówiono uchwałę ws. powołania 
Komisji Budżetowej. 
Spośród Radnych zgłosiły się do Komisji następujące osoby: 
- Dominika Trzcińska, 
- Jolanta Kwiatkowska, 
- Karol Pisula, 
- Mieczysława Celińska – Świgoń, 
- Piotr Jankowski, 
- Tomasz Krauza. 
 
Poddano pod głosowanie Uchwałę ws. Powołania Komisji Budżetowej 
II/8/2024 i podjęto ją jednogłośnie. 
 

8. W punkcie 7 porządku obrad omówiono uchwałę ws. powołania 
Komisji Zagospodarowania. 
Spośród Radnych zgłosiły się do Komisji następujące osoby: 
- Przemysław Haluk (na podstawie wniosku złożonego uprzednio do 
Przewodniczącego Rady Dzielnicy), 
- Wiesława Thiel-Janus, 
-Tomasz Krauza, 
- Jolanta Kwiatkowska, 
- Anna Kasprowiak – Misiąg, 
- Karina Pośpiech, 
- Karol Pisula, 
- Wojciech Trzciński. 
 
Poddano pod głosowanie Uchwałę ws. Powołania Komisji 
Zagospodarowania II/9/2024 i podjęto ją jednogłośnie. 
 

9. W punkcie 8 omówiono uchwałę ws powołania Komisji Transportu. 
Spośród Radnych zgłosiły się do Komisji następujące osoby: 
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- Przemysław Haluk (na podstawie wniosku złożonego uprzednio do 
Przewodniczącego Rady Dzielnicy), 
- Tomasz Krauza, 
- Dominika Trzcińska, 
- Wojciech Trzciński, 
- Andrzej Piątkowski, 
- Andrzej Orzechowski, 
- Mikołaj Bach. 
 
Poddano pod głosowanie Uchwałę ws. Powołania Komisji Transportu 
II/10/2024 i podjęto ją jednogłośnie. 
 

10. W punkcie 9 porządku obrad omówiono dyżury Radnych. 
Ustalono, że będzie to każda druga środa miesiąca w godzinach 18:00 
– 19:00. Poza ustalonymi dyżurami, każdy Radny może indywidualnie 
podjąć termin i temat sprawowanego przez siebie dyżuru. 

11. W punkcie 10 porządku obrad dotyczącego wolnych wniosków 
przedyskutowano następujące tematy: 

• Ustalono terminy pierwszych spotkań powołanych komisji i 
wyznaczono osoby prowadzące te spotkania. Na tej podstawie 
zostaną przekazane Radnym zwołania Komisji na podst. § X 
regulaminu.  
- Komisja Rewizyjna – 20.11.2024 r., godz. 18:30, prowadzący 
Andrzej Orzechowski; 
- Komisja Transportu – 20.11.2024 r., godz. 19:00, prowadzący 
Wojciech Trzciński; 
- Komisja Zagospodarowania – 20.11.2024 r., godz. 19:30, 
prowadzący Wojciech Trzciński; 
- Komisja Budżetowa – 21.11.2024 r., godz. 19:00, prowadząca 
Dominika Trzcińska. 

• Omówiono temat zgłoszony przez Radną Iwonę Gorzelak w 
sprawie zgłoszenia się do niej mieszkańca z prośbą o pomoc we 
współpracy z Sanepidem w zakresie związanym z działalnością 
gospodarczą tego mieszkańca oraz pracownika SM Orunia w 
sprawie przycięcia drzew przy ul. Uranowej. Na tym przykładzie 
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wskazano, że zgodnie ze Statutem Rady każdy Radny ma prawo 
w swoim imieniu do współpracy z mieszkańcami w zakresie 
przez nich zgłoszonym. W przypadku, gdy współpraca ta 
wymagałaby interwencji ze strony Rady, należy zgłosić to do 
Przewodniczącego Zarządu – możliwe jest uzyskanie 
pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Dzielnicy w 
sprawie, bądź uzyskanie wsparcia w reprezentacji 
bezpośrednio przez Zarząd Rady Dzielnicy. 

 
• Przewodniczący Rady podał informację o wyborze nowego 

Radnego Rafała Romaniuka, który będzie składał ślubowanie 
na najbliższej Sesji Rady, na której się pojawi.  

 
• Radny Andrzej Orzechowski wskazał, że jedna z gablot 

informacyjnych Rady ma uszkodzony zamek. Tomasz Krauza 
odpowiedział, że ten temat został już zgłoszony do jednostek 
miasta odpowiedzialnych za naprawę gablot. 

 
• Ze strony Andrzeja Orzechowskiego wyszła prośba o 

ograniczenie do minimum zwoływania zdalnych Sesji Rady czy 
posiedzeń Komisji. W odpowiedzi wskazano, że Sesje Rady 
mogą być zwoływane w taki sposób jedynie w uzasadnionych 
przypadkach, poza tym istnieje realny problem związany z 
głosowaniem w trakcie sesji zdalnych, którego należy unikać. O 
sposobie powoływania Komisji będą decydować 
Przewodniczący danych Komisji według bieżących potrzeb. 

 
• Radna Mieczysława Celińska-Świgoń wystąpiła z zapytaniem o 

zgłaszanie zapotrzebowania na paczki świąteczne - zgłoszenia 
rodzin, którym należałaby się pomoc i przekazanie paczki 
świątecznej należy zgłaszać do Zarządu Rady. O terminie 
ostatecznym zgłaszania potrzeby dostarczenia paczek Zarząd 
poinformuje Radnych w późniejszym terminie.  
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• Radny Grzegorz Żłobiński zaproponował stworzenie kalendarza 
dostępnego dla każdego z Radnych, w którym umieszczone 
byłyby terminy spotkań komisji, Sesje Rady, dyżury i inne 
wydarzenia związane z pracą Rady. Przewodniczący Rady 
sprawdzi możliwości dostępu do wirtualnego kalendarza 
dostępnego w systemach dla Rady Dzielnicy.  

 
• Radny Karol Pisula zapytał czy możliwe jest prowadzenie, 

zgodnie ze Statutem, inwestycji związanych z wymianą bądź 
rewitalizacją infrastruktury, która uległa uszkodzeniu, 
zniszczeniu, itp. Rada może finansować takie inwestycje, jeśli 
są one zgłoszone do budżetu i realizacja obejmuje tereny 
własności Miasta Gdańska, na których Rada może działać 
zgodnie ze Statutem. Na terenach nie będących własnością 
Miasta nie ma możliwości na inwestycje związane z remontem 
czy odnowieniem terenów już zagospodarowanych. 

 
• Ustalono wstępny termin kolejnej sesji Rady na dzień 

12.12.2024 r., na godz. 18:30. 
 

• Sesję zakończono o godz. 20:50. 
 

 
 

Protokół sporządziła  Przewodniczący Rady Dzielnicy 
Dominika Trzcińska  

Ryszard Łusiak 
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